



Letter to Parents No. 9 – 2022/23

Dear Parents/ Guardians,

2022/23 November Notice (1)

To have a better understanding of our school's measures and facilitate home-school co-operation, parents please read the following circulars in detail:

- a. Whole Day Face-to-Face Classes for Whole School
- b. S2 and S3 Parents' Day cum Seminar on Senior Secondary Subject Choices
(Only applicable to S2 and S3)

The reply slip should be duly completed through eClass on or before 9.11.2022 (Wednesday).



Yours faithfully,

IU Kok-Kin
Principal

The notice will be uploaded to our school website for your reference.

31.10.2022

a. Whole Day Face-to-Face Classes for Whole School

According to the notice issued by the Education Bureau on 25th October 2022, our school can continue to arrange whole day face-to-face classes from 1st November 2022 to 31st January 2023. With reference to the letter issued by the Education Bureau on 20th August 2022, our school has satisfied the requirements set by the Education Bureau: in our school, number of students who have received three doses of vaccine has reached more than 90% of students who are applicable for vaccination and our school has successfully requested whole day face-to-face classes for the whole school from the Education Bureau in late October. Our school will also arrange after-school non-academic extracurricular activities (such as music activities, sports activities, and training of school teams) for students who have received three doses of vaccine. Those students can also participate in activities with mask-free concession (such as playing instruments, sports with physical contact like football, basketball, etc.) in our school (including lesson periods and activities outside lessons).

Enthusiastic support from all parents and students was crucial to our school's successful application for whole day face-to-face classes as early as late October. United, we provide a more stimulating learning environment for students together. Our school would like to express sincere gratitude to all parents and students. Our school will continue to follow hygiene regulations strictly and will ensure that necessary disease prevention measures are taken so as to maintain the cleanness and hygiene of school environment.

Should parents have any enquiries, please contact Assistant Principal Mr. CHAN Wai Leong through telephone.

b. S2 and S3 Parents' Day cum Seminar on Senior Secondary Subject Choices

(Only applicable to S2 and S3)

To help parents better understand the learning progress of their children as well as the senior secondary curriculum and subject choices, the S2 and S3 Parents' Day cum Seminar on Senior Secondary Subject Choices will be held on 18.11.2022 (Friday) from 5:00p.m. to 7:00p.m. in the school hall and designated classrooms. Details are as follows:

Date: 18.11.2022 (Friday)

Time: 5:00p.m. - 7:00p.m.

Venue: Hall, S2 and S3 classrooms

S2 Classrooms: 2A(RM 201), 2B(RM 202), 2C(RM 203), 2D(RM 204),

S3 Classrooms: 3A(RM 301), 3B(RM 302), 3C(RM 303), 3D(RM 304), 3E(RM 305)

Rundown in School Hall:

Time	Content
4:45 – 5:00	Registration
5:00 – 5:05	Address by Principal
5:05 – 6:00	Senior Secondary Curriculum - General Introduction
	S4 Class Allocation Procedure
	Alternative Pathways for Further Studies and University Admission Requirements
	Other Learning Experience Curriculum for 2X classes
6:00 – 6:15	Question and Answer Session
6:15 – 7:00	Meeting with Class Teachers
	2A LAU Tak Pui and LO Chuen Ho (RM 201)
	2B MAN So Shan and WONG Man Ching (RM 202)
	2C LAI Tak Wai and CHAN Hau Wah (RM 203)
	2D CHAN Yuk Lung and LAU Hon Sum (RM 204)
	3A LAI Yuk Sim and MA Siu Hang (RM 301)
	3B CHAN Chi Wing and HUI Ming Kuen (RM 302)
	3C PANG Shun Hong and LAM Suk Ching (RM 303)
	3D LEE Pui Ling and NG Kwok-fung (RM 304)
3E LAU Yee May and YEUNG Wai cheung (RM 305)	

All parents are welcome to attend the seminar and raise questions during the Q & A Session. Should you have any enquiries, please contact Mr. YEUNG Wai-cheung at 2476 2357.

Letter to Parents No.9 – 2022/23

Reply Slip

To the Principal of Yuen Long Public Secondary School,

i) I, the parent of _____ (Class: _____)(Class No.: _____), acknowledge the receipt of the following circulars:

- a. Whole Day Face-to-Face Classes for Whole School
S2 and S3 Parents' Day cum Seminar on Senior Secondary Subject
- b. Choices
(Only applicable to S2 and S3)

ii) I will / will not attend S2 and S3 Parents' Day cum Seminar on Senior Secondary Subject Choices.
(Circle the applicable option)

Signature of Parent/Guardian: _____

Name of Parent/Guardian: _____

31.10.2022



家長通函第 9 號 — 2022/23

各位家長：

2022-23 學年十一月份學校安排須知 (一)

為讓家長更了解學校各項措施及促進家校合作，請家長詳閱下列通告。

- 一、 全校全日面授課堂
- 二、 中二及中三家長日暨高中選科講座 (中二、中三適用)

請家長填妥《家長綜合回條》，並著 貴子弟於 2022 年 11 月 9 日 (星期三) 或之前於 eClass Parent App 上回覆。



校長



(余國健)

上述通告將上載至本校網頁，歡迎家長瀏覽。

2022 年 10 月 31 日

一、全校全日面授課堂

按教育局在2022年10月25日的通告，本校可繼續於2022年11月1日至2023年1月31日安排全面全日面授課堂。根據教育局於2022年8月20日發出的信件，本校已符合教育局之要求：全校已完成接種三劑疫苗的學生達到全校可接種疫苗之學生人數的90%以上，並在十月下旬已成功向教育局申請全校全日面授課堂。學校亦可安排已完成接種三劑疫苗的學生在放學後進行非學術性的課外活動（如音樂、體育活動、校隊訓練），該等學生亦可在校內（包括上課及課堂外的活動）進行一些不佩戴口罩的活動（例如吹奏樂器，“接觸式”運動如足球、籃球等）。

是次本校早於十月下旬已能夠成功申請全日面授課堂，實有賴各位家長及學生熱忱支持，大家上下一心，齊心為同學提供更充實的學習環境。在此校方向各家長及同學致以衷心感謝。本校會繼續嚴格遵照衛生指引，確保採取所需防疫措施，以保持校園環境清潔衛生。

家長如有任何查詢，歡迎致電24762357與陳偉亮副校長聯絡。



二、中二及中三家長日暨高中選科講座（中二、中三適用）

為讓家長掌握子女在學校的學習情況，及為高中選科做好準備，本校於 2022 年 11 月 18 日（星期五）下午 5:00 至 7:00，舉行「中二及中三家長日暨高中選科講座」，屆時將向家長詳細解釋本校高中課程的安排及選科應注意的事項，詳情如下：

日期：2022 年 11 月 18 日（星期五）

時間：下午 5:00 至 7:00

地點：學校禮堂及課室

中二級課室：2A(201 室)，2B(202 室)，2C(203 室)，2D(204 室)

中三級課室：3A(301 室)，3B(302 室)，3C(303 室)，3D(304 室)，3E(305 室)

禮堂高中選科講座詳情如下：

時間	內容
下午 4:45 – 5:00	家長簽到
下午 5:00 – 5:05	校長致辭
下午 5:05 – 6:00	高中課程簡介
	中四分班程序
	學生升學途徑及大學收生要求
	高中 2X 班其他學習經歷課程
下午 6:00 – 6:15	答問環節
晚上 6:15 – 7:00	與班主任會面
	2A 劉德培老師、羅轉好老師 (201 室)
	2B 文素珊老師、黃敏貞老師 (202 室)
	2C 黎德偉老師、陳巧華老師 (203 室)
	2D 陳玉龍老師、劉漢森老師 (204 室)
	3A 黎玉嬋老師、馬兆恒老師 (301 室)
	3B 陳志榮老師、許明娟老師 (302 室)
3C 彭順康老師、林淑貞老師 (303 室)	
3D 李佩玲老師、伍國豐老師 (304 室)	
3E 劉綺薇老師、楊偉祥老師 (305 室)	

誠邀各位家長蒞臨參與。如對本校高中課程安排有任何疑問，歡迎於答問時間踴躍提出。如有查詢，請致電 2476 2357 與楊偉祥老師聯絡。

家長通函第9號—22/23

家長綜合回條

元朗公立中學

余校長：

1. 本人為_____（_____班）（_____號）之家長，已知悉下列通告詳情：

一、 全校全日面授課堂

二、 中二及中三家長日暨高中選科講座（中二、中三適用）

2. 本人出席 / 不出席中二及中三家長日暨高中選科講座。（請圈出選項）

家長簽署：_____

家長姓名：_____

2022年10月31日